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Referat 

Det lokale uddannelsesudvalg for 
Ernæringsassistenter 

 
Dato 23.11.23 
Mødested: Teams  
      
Fraværende m. afbud:   
Fraværende u. afbud: Zainab Faizi 
Deltagere:  
 
 

Randi Mortensen (formand) 
Susanne Jørgensen, næstformand og arbejdstagerrepræsentant  
Jytte Lybech 
Karin Jespersen, afdelingschef, EUC Syd  
Maria Vendelbo Madsen, faglærer, EUC Syd 
Zainab Faizi (Elevrepræsentant) 
HC Carstensen konsulent, EUC Syd 

 
Punkt 1:  
Bemærkninger til 
referat fra sidst 
afholdte møde 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referat LUU 
ernæring 200623.docx 
 
 

Punkt 2: 
Godkendelse af 
dagsorden, evt. 
supplerende 
punkter 

 
Ingen kommentarer 
 

Punkt 3:  
Meddelelser fra 
udvalgets 
medlemmer 
Kom gerne med 
input til 
dagsorden senest 
14 dage før. 
Faste punkter: 
Nyhedsbrev fra 
fagligt udvalg 

Meddelelser fra formanden  
 
Der var ingen meddelelser fra formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 

Punkt 4: 
Meddelelser fra 
skolen 
Faste punkter: 

Status grundforløb: 
Desværre er der meget små hold på både GF1 og GF2 og der køres kun 
med et hold på adressen i Aabenraa. Desværre ser de kommende 
optagelsestal heller ikke for lovende ud. Det er dog på nuværende 
tidspunkt ikke muligt at sige noget endeligt om optaget på GF2 til januar 
2024. 
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Afdelingen her og 
nu 
 

Status hovedforløb: 
Der er et lille svendeprøvehold på 5 i foråret. 
Der køres ikke et forårsforløb i 2024, der køres kun et efterårsforløb og ikke et 
svendeprøveforløb i efteråret. 
 
Der er indgået aftale med Sønderborg kommune om et opkvalificeringsforløb 
for ledige i foråret. Målgruppen udvides, så den også bliver et tilbud til unge 
som ikke er i uddannelse. 
 
Der er i et samarbejde i region Syd lavet et fælles efteruddannelsesudbud. Vi 
har valgt at byde ind med en række ”grønne kurser”. Kurserne er udbudt i 
december og gentages i januar og maj 2024.  
 

Ja Tak 
Efteruddannelse - Ove   

Ja tak 
Efteruddannelse Sydd   

 
Så en opfordring til at dele dette med kollegaer i branchen. 
 
 
 

Punkt 5: 
Samarbejde med 
og information til 
det lokale 
erhvervsliv 

 
Evaluering af praktikværtdag 
 
En god dag, oplæg fra Psykinfo var godt. 
 
God stemning og god dialog og dejligt at så mange deltog denne gang.  
Det giver god mening at sende flere fra samme virksomhed, da man så lettere 
kan bruge den viden man har fået i egen virksomhed. 
 
Emner til næste praktikværtdag: 
 
Bæredygtighed i køkkenet – en dag med en blanding af oplæg og praktisk 
arbejde i køkkenet. Jytte har et bud på følgende oplægsholdere/praktikere: 
Thomas Rybjerg 
Mette Kloppenberg 
 
Alle overvejer temaer og foredragsholder til næste møde, hvor vi tager fat på 
at planlægge praktikværtdag 2024. 
 
Ledige plads i udvalget – hvad gør vi? 
 
Jytte har haft kontakt til flere interessante ”emner”, det er en udfordring at 
der er så få der er organiseret i Sydjylland. Jytte arbejder videre på sagen. 
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Mødekalender 2024 se nedenstående 

6: 
Lære- og 
praktikpladser  
 
 
 
 
 
 

Status på Skolebaseret oplæring (tidligere SKP) 
 
Der er pt ingen elever i SOB. 
 
 
 
 
 

Punkt 7: 
Rådgivning vedr. 
undervisningen 
inden for 
udvalgets 
virksomhedsområ
de 

 
Ingen input 

Punkt 8: 
Informationer 
fra/til 
elevrepræsentant 

Nyt fra Zainab – deltog ikke i mødet 
 
 

Punkt 9: 
Evt. 

 

Punkt 10: 
Tid og sted for 
næste møde 

Næste møde er 07.02.24 og 03.06.24 
På mødet i februar fastlægges de resterende mødedatoer for 2024 samt 
praktikværtdag. 
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